
Notatka z zebrania Rady Rodziców w dniu 8 listopada 2016  roku. 

1. Zgodnie z podpisaną listą obecności w zebraniu uczestniczyło 23 przedstawicieli klas do  Rady 

Rodziców 

2. Propozycję planu wydatków i przychodów  RR na rok 2016/2017 przyjęto w głosowaniu 

jawnym. 22 osoby głosujące za; jedna wstrzymująca się. 

3. Plan wydatków i przychodów znajduje się na stronie internetowej Szkoły. 

4. Na zebraniu obecny był również p. Dyrektor Andrzej Niedbała, co pozwoliło rodzicom na 

wyjaśnienie wielu pytań i wątpliwości. 

5. Poruszono temat wykorzystania „skateparku”, który zgodnie z wyjaśnieniami dyrekcji 

zarządzany jest przez Gminę.  Przedstawicielka Prezydium Rady Rodziców skontaktuje się z 

osobami zarządzającymi. 

6. Pytanie o zmianę trybu organizacji zajęć na basenie – dyrekcja wyjaśnia, że wiąże się to z 

terminem tzw. przerwy technologicznej, która zazwyczaj powodowała, że część klasy miała 

znacząco mniej zajęć na basenie niż dzieci uczęszczające nań w semestrze zimowym. 

7. Przedstawiciele klas 2-3 zwrócili uwagę na zbyt małą ilość zajęć WF w tych klasach. P. 

Dyrektor zobowiązał się do przyjrzenia się problemowi – czy jest to problem ogólny czy 

dotyczy tylko konkretnej klasy 

8. Pytanie na temat szkoleń z pierwszej pomocy – 9.11 – poprowadzone zostały zajęcia dla klas 

szóstych przez zewnętrznych trenerów; pozostałe klasy mają przekazywane informacje na 

ten temat w ramach zajęć WF. 

9. Rodzice podnoszą temat wagi plecaków i potrzeby udostępnienia dzieciom zamykanych 

szafek na podręczniki i inne rzeczy osobiste. Wg p. Dyrektora Niedbały jest to temat do 

rozważenia podczas kolejnego remontu. 

10. Przedstawicielka klasy szóstej pytała o plany związane z reformą edukacji. Na razie nie ma 

informacji gdzie będą uczyć się klasy siódme w przyszłym roku szkolnym. 

 

Notatkę przygotowała 

Przewodnicząca Rady Rodziców  

Agnieszka Kuczora 


